
Aanvulling Amvb – Stichting JOINus

"Doel van de experimenten is om te bezien of en hoe op kwaliteit gecontroleerdewiet
gedecriminaliseerd aan de coffeeshops toegeleverd kan worden (gesloten coffeeshopketen) en wat de
effecten hiervan zijn.” Regeerakkoord 2017-2021.

Vraag 1 van 7

Bent u van mening dat de geslotenheid van de coffeeshopketen wordt geborgd met de eisen die zijn
opgenomen in het besluit?

Ja.

Vraag 2 van 7

Bent u van mening dat de eisen die gedurende het experiment voor aangewezen telers en
deelnemende coffeeshops gelden, voldoende duidelijk en toereikend zijn?

Ja.

Vraag 3 van 7

Bent u van mening dat bepaalde eisen anders zouden moeten luiden ten behoeve van een efficiënte
bedrijfsvoering door aangewezen telers of deelnemende coffeeshops, en zo ja, in welke zin? Kunt u
daarbij aangeven op welke wijze de geslotenheid van de coffeeshopketen wordt geborgd?

Nee.

Vraag 4 van 7

Bent u van mening dat de procedure voor de aanwijzing van telers voldoende duidelijk en
toereikend is?

Nee, wij vinden de lotingsprocedure discutabel.

Kwaliteit moet voorop staan, met kwaliteit komt consumentenvertrouwen. Om kwaliteit te
garanderen heb je betrouwbare telers nodig met kennis en aantoonbare ervaring in het telen van
cannabis voor de recreatieve markt.

Naar onze mening komt een loting van de deelnemers het consumentenvertrouwen niet ten goede.
Wij denken dat de tien beste aanvragen in aanmerking moeten komen voor een aanwijzing van een
gedoogvergunning. Een loting zou alleen nuttig kunnen zijn bij volledig identieke aanmeldingen,
dat lijkt ons onwaarschijnlijk.

Vraag 5 van 7

Bent u van mening dat met de eisen die zijn opgenomen in het besluit de openbare orde en de
veiligheid tijdens het experiment voldoende wordt geborgd?



Ja

Vraag 6 van 7

Bent u van mening dat de eisen over preventie en voorlichting door deelnemende coffeeshops,
voldoende duidelijk en toereikend zijn?

Ja.

Vraag 7 van 7

Heeft u nog andere opmerkingen die van belang zijn voor de uitwerking van het experiment?

Een digitale bijsluiter heeft onze voorkeur over een papieren bijsluiter. In de praktijk blijkt vaak dat
een bijsluiter een wegwerp product is. Met een QR-code zou eenvoudig naar een online bijsluiter
gelinkt kunnen worden. De belangrijkste waarschuwingen blijven wel op de verpakking staan.

In het kader van de volksgezondheid, zouden wij het belang van edibles (oraal in te nemen cannabis
producten) willen benadrukken. Dit is de gezondste manier van cannabisconsumptie en mag niet
worden verwezen naar het ‘verdomhoekje’. Er is een groeiende vraag naar eetbare
cannabisproducten, en waar vraag is moet aanbod zijn anders zal men zich uiteindelijk toch tot de
illegale markt moeten wenden.

Uit Knottnerus advies experiment gesloten coffeeshopketen, 20 juni 2018, pagina 47.

“ In de eerste plaats acht de commissie het, bij een positief resultaat van het experiment,
problematisch als een met vereende krachten gerealiseerde gesloten cannabisketen na het
experiment weer moet worden afgebroken en de achterdeurproblematiek in volle omvang
kan terugkeren. Zij vindt het onlogisch en riskant als de verkooppunten in de deelnemende
gemeenten op deze wijze weer worden teruggeworpen op illegale teelt en levering, met alle
risico’s van dien.” 

 “ Daarom adviseert de commissie de regering om vooraf duidelijk te maken dat het haar inzet is om
bij een positief resultaat de gesloten, gereguleerde cannabisketen landelijk te implementeren.
Deze duidelijkheid vooraf zou onderstrepen dat de regering daadwerkelijk op weg wil naar een
gesloten cannabisketen met een impact op lange termijn.”  

Stichting JOINus staat volledig achter dit advies en wil het belang hiervan benadrukken. 


